

五六日狂賞

Weekly Reward

第三季 / Season 3

銀賬時段 Spending Period: 逢星期五、六及日 Every Fridays, Saturdays and Sundays

派發金額 Spending Amount*	\$2,800	\$4,800	\$9,800	\$13,800
回饋金額* Cash Rate				
前高級客戶 VIP Customers	\$48	\$78	\$168	\$228
其他客戶 Others	\$38	\$68	\$158	\$218

* 本獎之派發金額及派發日期以本行行政通告為準。客戶須留意本行每月內各月份派發之派發金額及派發日期。本獎之派發金額及派發日期以本行行政通告為準。
 * The amount of cash back and the date of cash back will be determined by the bank's administrative notice. Customers should pay attention to the amount of cash back and the date of cash back. The amount of cash back and the date of cash back will be determined by the bank's administrative notice.

推廣期 Promotion Period: 01/07/2021 - 30/09/2021 登記方法 Registration Method: 網上登記 Register online at www.bcm.com.mo

本獎之派發金額及派發日期以本行行政通告為準。客戶須留意本行每月內各月份派發之派發金額及派發日期。本獎之派發金額及派發日期以本行行政通告為準。
 * The amount of cash back and the date of cash back will be determined by the bank's administrative notice. Customers should pay attention to the amount of cash back and the date of cash back. The amount of cash back and the date of cash back will be determined by the bank's administrative notice.

BCM 商業銀行
 澳門商業銀行
 07-08 2021
 澳門商業銀行信用卡 • BCM Credit Card

五六日狂賞

Weekly Reward

第三季 / Season 3

www.bcm.com.mo
 Tel: 8539 8888

培正同學會信用卡專屬優惠

Pui Ching Alumni Association Credit Card Exclusive Offer

即日起至2021年12月31日，憑澳門商業銀行培正同學會信用卡於以下餐館飲茶可享獨家優惠：
 From now on until 31 December 2021, BCM Pui Ching Alumni Association Credit Cardholders can enjoy the exclusive offers at below restaurants:

憑澳門商業銀行信用卡可獲2張1以優惠價試做以下療程：
 BCM Credit Cardholders can enjoy one of the below exclusive offers:

SKINCEUTICALS 再生療程
 SkinCeuticals Regeneration Facial

憑澳門商業銀行信用卡可獲2張1以優惠價試做以下療程：
 BCM Credit Cardholders can enjoy one of the below exclusive offers:

憑澳門商業銀行信用卡可獲2張1以優惠價試做以下療程：
 BCM Credit Cardholders can enjoy one of the below exclusive offers:

SKINCEUTICALS 水漾活膚療程
 HydraFacial Treatment

憑澳門商業銀行信用卡可獲2張1以優惠價試做以下療程：
 BCM Credit Cardholders can enjoy one of the below exclusive offers:

憑澳門商業銀行信用卡可獲2張1以優惠價試做以下療程：
 BCM Credit Cardholders can enjoy one of the below exclusive offers:

培正同學會信用卡專屬優惠
 Pui Ching Alumni Association Credit Card Exclusive Offer

龍禧日本料理 Sai Gi
 88折優惠 12% off

老上海 Old Shanghai Restaurant
 88折優惠 12% off

每次使用澳門培正同學會信用卡或現金透支，都可為澳門培正同學會帶來捐助，協助該會發展，裨益良多，別具意義，白銀信用卡更可額外享**0.5倍信用卡積分**！請即申請！
 Your every spending with the Pui Ching Alumni Association Credit Card will contribute an automatic donation to the Pui Ching Alumni Association for its development and activities. Platinum Cardholder can also enjoy **0.5 Bonus Point** upon every spending of \$11 Apply Now!

龍園 Enjoy Deli
 9折優惠 10% off

龍禧日本料理 Sai Gi
 地址: 澳門海傍道121號龍禧軒龍園酒家
 Est De Condes St G Et Margalot Do Hippodrome
 NO.121 Hong Lok Village Block 5 R/C T. Macau
 訂座 Reservation: 2833 1816

老上海 Old Shanghai Restaurant
 地址: 澳門厚德街12號地下
 Rua Da Esperanca, No.12 R/C
 訂座 Reservation: 2832 2510

龍園 Enjoy Deli
 地址: 澳門澳門區門牌13號
 13/01 Hotel Macao, 13F
 訂座 Reservation: 2888 6922

PLATINUM
 0.5倍信用卡積分
 0.5 Bonus Point

